
 بازدید رییس جمهور ونزوئلا 
از پارک فناوری پردیس

و  وزرا  از  جمعی  و  ونزوئلا  جمهور  رییس  مادورو  نیکلاس 
معاونان ریاست جمهوری این کشور از پارک فناوری پردیس بازدید 

کردند.
فناوری  و  علمی  معاون  میزبانی سورنا ستاری  به  بازدید  این 
ریاست جمهوری کشورمان و مهدی صفاری نیا رئیس پارک فناوری 

پردیس انجام شد.
در این بازدید وزرای امور خارجه، کشاورزی، ارتباطات، علوم 
را  مادورو  نیکلاس  ونزوئلا،  گردشگری  و  نقل  و  حمل  فناوری،  و 

همراهی می کنند.
مادورو، رئیس جمهور ونزوئلا، پس از بازدید از پارک خطاب 
توسعه  و  ایجاد  از شما در حوزه  ما  ایرانیِ خود گفت:  میزبانان  به 
کمک،  با  علاقه مندیم  بسیار  و  گرفته ایم  الهام  فناوری  پارک های 

همراهی و حمایت شما این کار را در ونزوئلا انجام دهیم.
در ادامه برنامه، هیات ونزوئلایی از شرکت های پارس آنلاین 
فرآورده های  حوزه  در  تخمیر  زیست  اطلاعات،  فناوری  حوزه  در 
پروبیوتیک و دارویی و آریا طب فیروز در حوزه تجهیزات پزشکی 
پارک  عضو  شرکت های  فناورانه  دستاورد های  از  و  کردند  بازدید 

مطلع شدند.
به گزارش روابط عمومی پارک فناوری پردیس، در این برنامه، 
درزمینه   طرف  دو  پارک،  مختلف  بخش های  از  بازدید  بر  علاوه 

همکاری های مشترک رایزنی کردند.

قالیباف: منشور  مجلس انقلابی تهیه می شود
رییس مجلس شورای اسلامی گفت: منشور مجلس انقلابی باید 
در قالب یک سند و منشور تدوین شود تا راهبردهای اصلی مجلس 

مبتنی بر مسائل اساسی کشور تعریف و به سرعت عملیاتی شود.
محمدباقر قالیباف در جلسه شورای هماهنگی مجلس شورای 
رئیسه  اعضای هیأت  رئیس،  نواب  با حضور  روزدوشنبه  اسلامی که 
مجلس و رؤسای کمیسیون ها، رئیس مرکز پژوهش های مجلس، رئیس 
به  برگزار شد،  قوانین و نظارت مجلس  دیوان محاسبات و معاونین 
اولویت بندی های مجلس براساس بیانات و تأکیدات رهبر معظم انقلاب 
در دیدار نمایندگان اشاره و برنامه مجلس در این حوزه را تشریح کرد.

معظم  رهبر  منویات  براساس  اینکه  بیان  با  مجلس  رئیس 
مشخص  را  اسلامی  شورای  مجلس  راه  مسیر  که  سندی  انقلاب، 
برای  است  لازم  که  اقداماتی  باید  گفت:  تدوین خواهد شد،  کند، 
این سند که منشور مجلس انقلابی است در هیأت رئیسه، صحن، 
کمیسیون ها، فراکسیون ها و سایر بخش های اداری و ستادی مجلس 
انجام شود تا در یک سند و منشور، راهبردهای اصلی مجلس مبتنی 
بر مسائل اساسی کشور تعریف و به سرعت عملیاتی شود تا بتوانیم 

بیش از پیش به مردم خدمت کنیم.
قالیباف اضافه کرد: این منشور، مأموریت های بخش های مختلف 
مجلس به خصوص در حوزه اصلاح بودجه، انتخابات، تنقیح قوانین، 
نظارت و ... را مشخص خواهد کرد که معاونت قوانین و مرکز پژوهش ها 
کار خود را در این زمینه آغاز کرده اند و در نهایت قصد داریم با دریافت 
نظرات و پیشنهادات کارشناسان و نمایندگان، مبتنی بر توصیه ها و 
منویات رهبر معظم انقلاب اسلامی، این سند تدوین شود تا مجالس 

آینده نیز بتوانند از آن استفاده کنند.

تراز تجاری کشور مثبت شد، تحریم ها از 
درون خنثی می شود

سخنگوی دولت گفت: با تکیه بر ظرفیت های داخلی و استفاده 
از دیپلماسی اقتصادی، تحریم ها از درون خنثی می شود.

علی بهادری جهرمی در حساب کاربری خود در توییتر نوشت:
و  شد  مثبت  کشور  تجاری  تراز  متوالی  ماه  دومین  » برای 
صادرات غیر نفتی بر واردات پیشی گرفت. با تکیه بر ظرفیت های 
داخلی و استفاده از دیپلماسی اقتصادی، تحریم ها از درون خنثی 

می شود.«

نماینده مجلس: استعفای عبدالملکی شایعه است
ولی اسماعیلی می گوید که به عنوان رئیس کمیسیون اجتماعی 
مجلس و برابر پیگیری های که از صبح دیروز انجام داده، استعفای 
اجتماعی  کمیسیون  رئیس  اسماعیلی  است.ولی  شایعه  کار  وزیر 
مجلس، در پاسخ به سؤالی درباره مطرح شدن استعفای حجت الله 
عبدالملکی از وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، گفت: این موضوع 
از دیروز در شبکه های اجتماعی و فضای مجازی مطرح شده است.
وی همچنین گفت که از صبح دیروز، موضوع مطرح درباره استعفای 
آقای عبدالملکی را پیگیری کرده و برابر با گفتگو های که با مقامات 

ارشد دولت و وزارت کار داشته، اصل موضوع شایعه بوده است.
از روز یکشنبه برخی در شبکه های اجتماعی نوشتند که وزیر 

کار از سمت خود استعفا داده است.

 مسکو: زمان سفر لاوروف به ایران 
در دست بررسی است

امور  وزیر  تایید سفر  با  روسیه  امور خارجه  وزارت  سخنگوی 
خارجه این کشور به ایران، گفت که زمان انجام شدن این سفر در 

دست بررسی است.
سخنگوی  زاخارووا،  ماریا  ریانووستی،  خبرگزاری  گزارش  به 
این خبرگزاری گفت که زمان سفر  به  امور خارجه روسیه  وزارت 
حال  در  تهران  به  کشور  این  خارجه  امور  وزیر  لاوروف،  سرگئی 

بررسی است.
پیش تر، سعید خطیب زاده، سخنگوی وزارت امور خارجه ایران 
نیز سفر لاوروف به تهران را تایید کرده و گفته بود، زمان این سفر 

به زودی اعلام خواهد شد.

رئیس قوه قضاییه با اشاره به سرقت از صندوق بانک ملی 
گفت: همه ابعاد سرقت اخیر رخ داده، مورد بررسی و تجزیه و 
تحلیل جامع قرار گیرد و بدین طریق از تکرار حوادث اینچنینی 

که دارای عوارض مختلفی است، پیشگیری شود.
محسنی اژه ای، روز دوشنبه در جریان نشست شورای عالی 
قوه قضاییه، ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدای گرانقدر 
بخارایی،  شهیدان  و  سعیدی  آیت الله  بویژه  اسلامی  انقلاب 
صفارهرندی، نیک نژاد و امانی، به در پیش بودن هفته قوه قضاییه 
اشاره کرد و خطاب به تمامی مدیران قضایی و رؤسای کل 
دادگستری ها تاکید کرد که نسبت به بررسی و تجزیه و تحلیل 
عملکرد و برنامه های یک سال اخیر خود و تبیین آن ها برای افکار 

عمومی، اقدامات مقتضی را ترتیب دهند.
رئیس دستگاه قضا در ادامه با اشاره به چند پرونده 
و  رسیدگی  در  و جامع نگری  دقت  و ضرورت  روز  قضایی 
اجرای حکم آنها، بیان داشت: پرونده قاتل دو طلبه بزرگوار 
در مشهد مقدس طبق ضوابط و مقررات مورد رسیدگی قرار 
گرفت و حکم ناظر بر آن صادر شد؛ این حکم، نه توسط خود 
محکوم علیه بلکه توسط وکیل او مورد اعتراض قرار گرفت؛ 
لذا برای احتیاط در قضیه، پرونده در دیوان عالی کشور مورد 
رسیدگی قرار گرفت؛ مقرر بود پرونده دیروز جهت اجرا به 
مشهد ارسال شود؛ تاکید ما این است که در نحوه و چگونگی 
مرحله اجرای حکم پرونده مزبور نیز نظر شورای تأمین جلب 
شود و با هماهنگی این شورا اقدامات مقتضی صورت گیرد.

وی در ادامه با اشاره به پرونده قتل مأمور نیروی انتظامی 
در شیراز نیز گفت: نسبت به این پرونده در دیوان عالی کشور، 
نقص گرفته شد و پس از رفع نقص، روز یکشنبه مجدداً به 
دیوان ارجاع داده شد؛ ضروری است رئیس دیوان عالی کشور 
نیز ترتیبی اتخاذ کند تا به این پرونده با احتیاط لازم، هر چه 

سریعتر رسیدگی شود.
رئیس قوه قضاییه در ادامه با تاکید بر اهمیت حفظ حرمت 
و شأن نیروی انتظامی بیان داشت: جایگاه پلیس در همه دنیا 
محترم است و تعرض به پلیس، امر بسیار سنگینی است؛ هرگونه 
تعرض به پلیس به اشکال مختلف امری مغایر با منطق و قانون 
است؛ تعرض به پلیس حتی به زیان خود فرد تعرض کننده و به 
طور کلی عموم مردم است؛ چرا که پلیس تضمین کننده آرامش 
و امنیت آحاد جامعه می باشد؛ لذا دادستان های ما مکلف هستند 
دقت بیشتری در رسیدگی به پرونده افرادی که به پلیس تعرض 
می کنند، داشته باشند؛ البته بدیهی است که رفتار پلیس نیز باید 

توأم با موازین اسلامی و انسانی و حرفه ای باشد.
محسنی اژه ای در ادامه نشست دیروز به مسئولان قضایی 

ذیربط دستور داد تا نسبت به پرونده مقصران حادثه متروپل 
آبادان، رسیدگی سریع، قانونی و بدون ملاحظه را انجام دهند.

وی مشخصاً در این رابطه به مسئولان امر تاکید کرد 
چنانچه تقصیر فرد یا افرادی در این حادثه در دادسرا محرز شده 
و امکان رسیدگی مستقل به پرونده آن ها وجود دارد، موضوع 
را هر چه زودتر به دادگاه ارسال کنند و حتماً نیازی نیست که 
پرونده همه افراد مقصر در حادثه متروپل یکجا به دادگاه ارسال 

شود.
رئیس قوه قضاییه در ادامه با اشاره به حادثه قطار مشهد 
– یزد به دادستان کل کشور دستور داد تا ابعاد قضایی و حقوقی 
این حادثه را هر چه زودتر مورد بررسی و رسیدگی قرار دهید و 
چنانچه افرادی در این حادثه مقصر هستند، نسبت به رسیدگی 
قانونی، بدون ملاحظه و سریع به پرونده آنها، اقدامات مقتضی 

صورت گیرد.
رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: تسریع در رسیدگی به 
این قبیل پرونده ها می تواند تسکینی بر آلام حادثه دیدگان و 

خانواده های آن ها باشد.
محسنی اژه ای در ادامه جلسه دیروز شورای عالی قوه 
قضاییه با اشاره به سرقت از صندوق امانات یکی از شعب بانکی 
ملی در تهران بر بررسی همه جانبه ابعاد مختلف این پرونده 
تاکید کرد و ضمن قدردانی از نیروی انتظامی و دادستانی تهران 
به سبب انجام اقدامات لازم و شبانه روزی در رسیدگی به این 
پرونده، گفت: در این موضوع از یکسو، عده ای مالباخته شدند؛ 
از سویی دیگر باید توجه داشت که در قضیه این سرقت به 
امانت داری بانک لطمه وارد می شود و جنبه های بدآموزی این 

قضیه نیز باید مورد توجه قرار گیرد؛ لذا قضات ما در رسیدگی به 
چنین جرائم مرکبی، نهایت دقت را در مستند بودن رسیدگی ها 

داشته باشند.
وی با اشاره به جلسه ای که در خصوص بررسی ابعاد سرقت 
مذکور به ریاست رییس قوه قضائیه برگزار شد، اظهار داشت: 
مقرر شد ابعاد این سرقت از لحاظ حقوقی بصورت همه جانبه 

مورد بررسی و دقت نظر قرار گیرد.
رئیس دستگاه قضا با یادآوری این نکته که همه افراد در 
مظان اتهام قرار گرفته در پرونده هایی نظیر سرقت از صندوق 
امانات بانک ملی، در یک سطح نیستند؛ تصریح کرد: ممکن 
است برخی از این افرادِ در مظان اتهام قرار گرفته، مباشر یا معاون 
جرم باشند؛ ممکن است برخی افراد نسبت به فراری دادن یا 
مخفی کردن متهم یا متهمین نقش داشته اند؛ همچنین امکان 
دارد عده ای نسبت به خرید یا نگهداری اموال مسروقه اقدام 
کرده باشند؛ علی ایحال اینطور نیست که همه افرادی که در این 
پرونده دستگیر شده اند و در مظان اتهام قرار گرفته اند مستقیماً 

در سرقت از صندوق امانات بانک حضور داشته اند.
رئیس قوه قضاییه با اشاره به سابقه دار بودن دو متهم پرونده 
مزبور، به دادستان انتظامی قضات دستور داد تا نسبت به بررسی 
همه جانبه و دقیق پرونده قبلی این دو متهم، اقدامات مقتضی 

را ترتیب دهد.
وی در این رابطه گفت: برای دو متهم پرونده سرقت از 
صندوق امانات بانک ملی، پیش تر به اتهام سرقت، در یکی از 
استان ها پرونده تشکیل شده بود و آن ها سابقه دار بودند؛ لذا 
دادستان انتظامی قضات باید این موضوع را بررسی دقیق کند 

که آیا در رسیدگی به آن پرونده، کوتاهی و قصوری از ناحیه 
مرجع رسیدگی کننده صورت گرفته است؟ و اینکه آیا این دو 
متهم پرونده فعلی در پرونده سابق از ارفاقات قانونی بهره مند 

شده اند یا خیر؟
رئیس قوه قضاییه تاکید کرد: در رسیدگی به این قبیل 
پرونده ها باید بررسی شود که آیا ما به عنوان قوه قضاییه، ضعفی 
داشته ایم یا خیر؟ سپس به بخش های دیگر بپردازیم و بررسی 
کنیم که آیا بانک و قسمت های دیگر در وقوع این قبیل سرقت ها 

ضعف دارند یا خیر؟ ما باید اول از خودمان شروع کنیم.
رئیس قوه قضاییه در ادامه با اشاره به عضویت تعدادی 
از متهمان پرونده سرقت از صندوق امانات بانک ملی در یک 
خانواده، به پژوهشگاه قوه قضاییه دستور داد تا این موضوع را 
مورد بررسی قرار دهد که چطور اعضای یک خانواده بصورت 
گروهی مرتکب جرمی می شوند؟ و چطور اگر از این خانواده 
افرادی پیش تر محکوم شده اند، مجدداً آن افراد به ارتکاب جرم 
ادامه می دهند و بقیه افراد خانواده نیز با آن ها همکاری می کنند؟

توجه  ضرورت  به  اشاره  با  ادامه  در  اژه ای  محسنی 
مسئولان ذیربط به بررسی دقیق، عملیاتی و فنی سرقت 
رخ داده از صندوق امانات یکی از شعب بانک ملی، اظهار 
داشت: اینکه افرادی چندین ساعت در بانک بودند و تعداد 
قابل توجهی از صندوق ها را با وسایل مخصوص شکاف دادند 
و اموالی را در روز روشن از بانک خارج کردند، سپس بعد 
ساعت ها مشخص شد سرقتی رخ داده، موضوعی است که 
از جهات و جنبه های گوناگون بویژه ضعف سیستم حفاظتی 
بانک، قابل تأمل است و باید نسبت به آن بررسی عملیاتی 

و فنی صورت گیرد.
وی افزود: در اذهان عده ای این سؤالات وجود دارد که 
چنین سرقتی نمی تواند کار دو یا سه فرد معمولی باشد و قطعاً 
این سرقت نیاز به برنامه ریزی، طراحی و حضور افراد فنی و تیم 
پشتیبان داشته است؛ لذا برای پیشگیری از رخ دادن اتفاقات 

مشابه باید اقدامات همه جانبه و عاجلی صورت گیرد.
ناصر  به  زمینه  این  در  مشخصاً  قضاییه  قوه  رئیس 
سراج معاون سیاسی خود دستور داد تا نسبت به تشکیل 
قوه  پیشگیری  معاونت  از  متشکل  مشترک،  کارگروهی 
نیروی  قضایی،  دستگاه  پژوهشگاه  دادگستری،  قضاییه، 
انتظامی، کارشناسان بانکی و بانک مرکزی و سایر بخش های 
ذیصلاح، اقدامات مقتضی را ترتیب دهد؛ تا بدین وسیله همه 
ابعاد سرقت اخیر رخ داده، مورد بررسی و تجزیه و تحلیل 
جامع قرار گیرد و بدین طریق از تکرار حوادث اینچنینی که 

دارای عوارض مختلفی است، پیشگیری شود.

سعید خطیب زاده سخنگوی دستگاه دیپلماسی روز دوشنبه ۲۳ خرداد 
حوزه  در  تحولات  آخرین  تشریح  به  خبرنگاران  با  هفتگی  نشست  در  ماه 

سیاست خارجی پرداخت و به سؤالات خبرنگاران پاسخ داد.
در  ایران  آنچه  گفت:  برجام  آینده  درباره  دیپلماسی  دستگاه  سخنگوی 
مقابل  طرف  اقدامات  به  پاسخ  در  داده  انجام  خود  برجامی  تعهدات  کاهش 
بوده است. سال هاست که برجام برای ایران کار نکرده و توافق منافع اقتصادی 
برای مردم ایران نداشته است. یک مقدار طرف های مقابل این روز ها را تحمل 
کنند که برخی ابعاد فنی آن کاهش یابد و آن ها ببیند کاهش تعهدات یعنی 
چه. تمام اقدامات ایران برگشت پذیر است. اگر توافق فردا در وین نهایی شود 
تمام اقدامات ایران از لحاظ فنی برگشت پذیر است. آنچه برگشت ناپذیر است 
تروریسم اقتصادی آمریکا و آن هایی که همراهی با آمریکا کردند. دردی که 
بر مردم ایران اعمال کردند برگشت ناپذیر است. باید تمرکز خود را برای به 

نتیجه رسیدن توافق انجام دهند.
دو  آمریکا  اگر  است  و ممکن  در دسترس  توافق  داد:  ادامه  خطیب زاده 
کار کند اول این که از این توهم اهرم سازی عبور کند. توهم اهرم سازی یک 
طرفه وجود ندارد و از آن عبور کنند و دوم این که بپذیرند به تعهدات خود 
ذیل برجام و قطعنامه ۲۲۳۱ برگردند، همین فردا می توانیم به وین برویم و 

توافق را نهایی کنیم.
وی در پاسخ به پرسشی گفت: این که مبادلات خود را در چارچوب ارز های 
غیر از دلار و یورو انجام دهیم همواره در دستورکار کشور های مستقلی، چون 
ایران بوده و در برخی مراودات دوجانبه با برخی کشور ها با ارز های محلی کار 

الملل فاصله بگیریم و  می کنیم و تلاش داریم از سلاح دلار در اقتصاد بین 
فقط ایران نیست روسیه و چین و کشور هایی که مورد تبعیض های بین المللی 

قرار گرفتند این مسیر را رفتند.
اعضای موساد  از  نفر  اخیر و کشته شدن دو  پهپادی  وی درباره حمله 
گفت: در این باره پاسخی ندارم. پاسخ اسرائیل در جای خودش داده می شود و 

پاسخ را در جای خودش می دهیم و در کشور های ثالث نمی دهیم.
او همچنین درباره اقدام صورت گرفته از سوی حساب توئیتری وزارت 
خارجه آمریکا برای تعیین جایزه به منظور کسب اطلاعات از سپاه پاسداران نیز 
گفت: اینکه سپاه غیور پاسداران ایران کابوس یاغیان و متجاوزان تروریست ها 
و قانون گریزان و برهم زنندگان نظم منطقه ای آغاز کنندگان جگ در منطقه 
و متجاوزان به کشور های منطقه باشد باعث افتخار ایران است و سپاه سرافراز 
تامین کننده ثبات و امنیت در منطقه مورد حقد و کینه و  ایران به عنوان 
بدخواهی این گونه کشور ها و کنشگران قانون گریز و یاغی قرار می گیرد این ها 
سند افتخار است و این ها بیش از اینکه معنای واقعی داشته باشد یک عملیات 
روانی است و اتفاقا عملیات روانی از جنس بسیار زرد آن که نشان می دهد در 
حوزه واقعی چقدر ناتوان هستند اقدامات آن ها بی اساس است که کارزار های 

ضد اطلاعاتی را در فضای رسانه ای انجام می دهند.
وی در پاسخ به سؤالی خاطرنشان کرد: تمرکز ما بر موضوع حج است 
و اینکه به خوبی برگزار شود و با توجه به رایزن های سازمان حج با مقامات 
و  آرام  حج  که  ماست  تمرکز  و  هستیم  حجاج  اعزام  شاهد  سعودی  ذیربط 

مطمئنی را شاهد باشیم.

وی درباره توقیف یک فروند هواپیما در آرژانتین گفت: هیچ هواپیمایی از 
ایران متعلق به شرکت های ایران در هیچ کجایی چنین اتفاقی برای آن نیفتاده 
است. این چند هفته اخیر مدام پر از خبرسازی و عملیات روانی است و برخی 
اظهارات برای ایجاد حس ناامنی است. براساس اعلام ماهان این هواپیما به ونزوئلا 
فروخته شد و خدمه آن هم ایرانی تنها نیستند و اتباع کشور های دیگر هم هستند.
اظهار  نیز  تهران  به  به سؤال دیگری درباره سفر گروسی  پاسخ  وی در 
تحولی  هر  و  دارد  ادامه  فنی  چارچوب  در  آژانس  و  ایران  مراودات  داشت: 
دستورکاری  بیاید  مدیرکل  چارچوب  در  می خواهد  اگر  دارد.  دستورکاری 

می خواهد، ولی اگر بخواهد به عنوان توریست بیاید می تواند بیاید.
سخنگوی وزارت خارجه در پاسخ به سؤالی درباره مقر سازمان ملل در آمریکا 

خاطرنشان کرد: آمریکا باید به وظایفش و منشور سازمان ملل عمل کند.
عربستان  و  ایران  خارجه  وزرای  دیدار  درباره  خارجه  وزارت  سخنگوی 
اظهار داشت: در این مرحله متمرکز هستیم که توافقات درباره حج به خوبی 
انجام شود. تمرکز ما بر حج خوب و آرام است. آنچه توافق شد بین حج و 
به خوبی  این ها  باید مطمئن شویم  و سازمان های ذیربط سعودی  ما  زیارت 

انجام شود و بعد درباره مباحث دیگر اقدام کنیم.
بازگشایی  قطعا  کرد:  اعلام  دیگری  سؤال  به  پاسخ  در  خطیب زاده 
سفارتخانه ها یکی از موضوعاتی است که در ادامه مسیر باید انجام شود. الان 

تمرکز ما بر روی موضوع حج است.
وی همچنین گفت: موضوع بریکس در دستورکار ما قرار داشته و دارد و 

در ادامه مسیر اگر تحول خاصی انجام شد اطلاع رسانی خواهد شد.

اسماعیلی با اشاره به اینکه بحث نهاده های دامی و افزایش قیمت تمام 
است،  آورده  وجود  به  مردم  برای  را  مشکلاتی  کشاورزی  محصولات  شده 
گفت: کاهش قدرت خرید مردم، کاهش یا عدم فروش محصولات کشاورزان، 
دامداران و . ..از جمله مواردی  به شمار می آید که وزیر را با چالش استیضاح 

مواجه کرده است.
مهدی اسماعیلی در گفت و گو با اخبار صنعت با اشاره به اینکه یکی از 
مهمترین مشکلات اقتصادی کشور در حوزه معیشتی مردم است، تصریح کرد: 
دراین حوزه موضوعات مربوط به حیطه کشاورزی بسیار حایز اهمیت است اما 
علی رغم این مساله شاهدیم که طی سالیان متمادی به مشکلات کشاورزان 

رسیدگی نشده است.

وی با بیان این مطلب که امروز نهاده های دامی یکی از دغدغه های دامداران 
به شمار می آید، بیان داشت: اگر تصمیم به حمایت از تولید وجود دارد باید نگرانی 

های دامداران در این زمینه برطرف شود.
نماینده مردم میانه با اظهار تاسف از اینکه تا این لحظه شاهد حل شدن 
مسایل و مشکلات دامداران نیستیم، افزود: با توجه به خشکسالی و تهدیدات آبی 
حاکم در کشور؛ محصولات کشاورزی و باغی با چالش های جدی مواجه شده که 

همواره نگرانی هایی را برای دامداران و کشاورزان در پی داشته است.
وی با اشاره به اینکه بیمه بازنشستگی کشاورزان از جمله این دغدغه ها به 
شمار می آید، گفت: از دیگر چالش های موجود اوضاع سیاسی منطقه و همزمانی 
آن با جراحی اقتصادی در دولت سیزدهم ایران است که در حال حاضر گرانی و 

عدم دسترسی مردم به برخی از فرآورده های غذایی و لبنی را دامن زده است.
اسماعیلی تاکید کرد: در این میان مجلس شورای اسلامی به عنوان یکی از 
وظایف ذاتی خود پیگیری جدی مطالبات مردم را در دستور کار قرار داده است به 
همین دلیل وزیر کشاورزی را چند بار احضار و توضیحاتی از ایشان دراین خصوص 

خواسته شد.
وی ادامه داد: متاسًفانه برخی نمایندگان از توضیحات وزیر کشاورزی قانع 

نشده اند و احتمال دارد این موضوع او را با چالش استیضاح رو به رو کند.
این نماینده مجلس شورای اسلامی تصریح کرد:هرچه سریعتر باید تدبیر 
جدی در ساماندهی اوضاع غذایی و کشاورزی صورت گرفته و به جای واردات دانه 

های روغنی و نهاده های دامی، حمایت از تولیدات داخلی در اولویت قرار گیرد.

وزیر کشور نوع نگاه غرب به کودک و نوجوان را فریبکارانه و آبروریزی بزرگی 
برای آنها دانست و گفت: جنایت های صورت گرفته علیه کودکان افغانستانی، 

سوری و یمنی با حمایت آمریکا بوده است.
به گزارش حوزه دولت ایرنا، احمد وحیدی در نخستین همایش ملی حمایت 
از اطفال و نوجوانان آسیب دیده و در معرض آسیب های اجتماعی که با حضور 
فعالان این حوزه در محل وزارت کشور برگزار شد، این مطلب را مطرح کرد.وی 
افزود: کودکان در این کشورها مورد هجوم و ظلم واقع شده اند اما صدایی از دولت 

های غربی نسبت به حفظ حقوق این کودکان دیده و شنیده نمی شود.
وزیر کشور ادامه داد: اقدام جنایت آمیز آمریکا در افغانستان، باعث افزایش بی 

پناهی، بی خانمانی و آوارگی کودکان در این کشور شد.
وحیدی توجه به موضوع کودک و نوجوان در یک فضای علمی و اجتماعی را 
ضرورتی جدی دانست و اضافه کرد: مبانی فکری کشورهای غربی در حوزه کودک 
در قالب کنوانسیون جهانی کودک متجلی است که این کنوانسیون به مسائل 

اخلاقی و رشد و تعالی کودک توجه لازم را ندارد.

وی خاطرنشان کرد: جمهوری اسلامی ایران با نگاه انسان دوستانه به مسائل، 
تلاش دارد کودکان مهاجر مورد تعلیم و تربیت قرار گیرند.

وزیر کشور به فرمان رهبر معظم انقلاب اسلامی مبنی بر تحصیل رایگان 
کودکان اتباع افغانستانی در ایران اشاره و تصریح کرد: باید مراقبت کنیم که جریان 

ضد کودک و نوجوان که در غرب است به عنوان حق کودک به خورد ما ندهند.
وحیدی مراقبت از مبانی فکری و عملی در حوزه کودک و نوجوان را مهم 
دانست و اظهار کرد: سندی که شورای عالی انقلاب فرهنگی برای کودکان تهیه و 
رئیس جمهوری آن را ابلاغ کرده است، سند ارزشمندی است که باید مبنای نظری 

و عملی در این حوزه باشد.
وی با یادآوری کودکانی چون حضرت علی اصغر، قاسم ابن الحسن، رقیه و 
سکینه خاتون )س( که در جهان اسلام الگوی بزرگسالان شده اند، گفت: این امر 
نشانگر این است که مقام کودک چقدر بزرگ و ارزشمند است و آمیختگی کودک 

با اندیشه های ناب دینی می تواند دنیا را تغییر دهد.
وزیر کشور در ادامه سخنان خود به بیانات بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی 

حضرت امام خمینی)ره( در بزرگداشت و تکریم شهید فهمیده اشاره کرد و افزود: 
حضرت امام )ره( فرمود که رهبر ما آن طفل ۱۲ ساله است و این بیان عالمانه و 

حکیمانه گویای بزرگی مقام کودک و نوجوان در مکتب اسلام دارد.
وحیدی اضافه کرد: باید در نظر داشته باشیم که ساختن آینده ای بهتر و 

متعالی در گرو توجه عمیق تر به کودکان و کمک به رشد و تعالی آنهاست.
وی با تاکید بر حمایت از کودکان و نوجوانان فاقد پناهگاه و حامی اجتماعی، 
تصریح کرد: از بزرگترین کارهای عبادی و اجتماعی براساس آموزه های دینی، 

توجه به همین کودکان پاک است.
وزیر کشور با بیان اینکه فوری ترین کار بازگرداندن کودکان به آغوش گرم 
خانواده است؛ گفت: تقویت نظام خانواده و توانمند سازی زنان سرپرست خانواده 

می تواند چاره کار در این حوزه باشد.
وحیدی خواستار استفاده بیشتر از ظرفیت های مردمی در این زمینه شد 
و افزود: مردم عزیز ایران اسلامی براساس ارزش های دینی و اسلامی به مسائل 

اجتماعی و کودکان توجه و علائق خاص دارند و باید از این فرصت استفاده کرد.

محسنی اژه ای: مقصران متروپل را سریعا دادگاهی کنید

خطیب زاده: گروسی می تواند به عنوان توریست به ایران بیاید

نماینده مردم میانه در گفت و گو با »اخبار صنعت« ؛

وزیر جهاد کشاورزی با خطر استیضاح مواجه است

انتقاد  وزیر کشور از نگاه فریبکارانه غرب به حقوق کودک 
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 دستور رئیس جمهور 
به مسئولان اجرایی:

 در نظام 
 حکمرانی 
 از نخبگان 
استفاده شود

اهمیت  بر  تأکید  با  جمهور  رییس 
و  نخبگان  کارشناسی  توان  از  بهره گیری 
تصریح  حکمرانی،  نظام  در  دانشگاهیان 
برای  کارآمدی  سازوکارهای  است  مهم  کرد: 
شکل گیری یک رابطه موثر میان دولت و نهاد 
علم فراهم شود تا بتوانیم مساله محور از توان 
علمی مراکز دانشگاهی و نخبگانی بهره ببریم.

کشور  دانشگاه های  رؤسای  از  جمعی 
نشستی  در  اجرایی  مسئولان  از  تعدادی  و 
رئیسی«،  ابراهیم  »سید  آیت الله  ریاست  به 
ظرفیت  از  حداکثری  بهره گیری  راهکارهای 

نخبگان را مورد بحث و بررسی قرار دادند.
کارگروهی  شد  مقرر  نشست  این  در 
استراتژیک  بررسی های  مرکز  محوریت  با 

با مشارکت  تا  ریاست جمهوری تشکیل شود 
روش های  اجرایی،  مقامات  و  دانشگاهیان 
برای  اجرایی  سریع الوصول  و  عملی  مناسب 
تحقیقاتی  و  علمی  توان  از  بهتر  بهره مندی 
را  آنها  تحقق  و  ارائه  را  دولت  در  دانشگاه ها 

پیگیری کنند.
بر  تاکید  با  این جلسه  رئیس جمهور در 
اهمیت جذب و بهره گیری از توان کارشناسی 
نظام  در  دانشگاهیان  و  نخبگان  علمی  و 
حکمرانی، طراحی سازوکارهایی برای تسهیل 
و تحکیم ارتباط دولت با شبکه نخبگانی کشور 
که  است  مهم  این  گفت:  و  خواند  را ضروری 
یک  شکل گیری  برای  کارآمدی  سازوکارهای 
رابطه موثر میان دولت و نهاد علم فراهم شود 

تا بتوانیم کاملا کاربردی و مسئله محور از توان 
علمی و پژوهشی مراکز دانشگاهی و نخبگانی 

بهره ببریم.
رئیسی با تاکید بر ضرورت تکریم جایگاه 
نخبگان و دانشگاهیان و توجه به دغدغه های 
آنها خصوصا در حوزه معیشت، افزود: چنانچه 
ضعف و کاستی قانونی در مسیر برطرف کردن 
از  باید  دارد  نخبگان کشور وجود  دغدغه های 
مجلس  به  آن  تقدیم  و  لایحه  تدوین  طریق 

شورای اسلامی پیگیری شود.
اهمیت  بر  تاکید  با  همچنین  رئیسی 
حفظ منزلت و کرامت نخبگان و دانشگاهیان 
داشت:  اظهار  آنان  معیشت  به  توجه  لزوم  و 
این  در  باید  حتما  مرتبط  اجرایی  بخش های 

تقویت  و  حفظ  راستای  در  و  بکوشند  زمینه 
جایگاه و منزلت و کرامت نخبگان گام بردارند.
نخبگان،  گفت:  جمهور  رئیس 
باید بدون  فرهیختگان و اعضای هیات علمی 
دغدعه معیشت و تامین زندگی، به ایفای نقش 
نیروهای  تربیت  و  آموزش  امر  در  خود  مهم 

متخصص و متعهد و کارآمد بپردازند.
در این جلسه شماری از روسای دانشگاه ها 
چالش های  و  نگرانی ها  دغدغه ها،  طرح  ضمن 
ظرفیت های  بکارگیری  و  استفاده  در  موجود 
اعضای  و  دانشگاه ها  آمادگی  علمی،  مراکز 
هیات های علمی را برای مشارکت در حل مسائل 
و کمک به تامین نیازهای کشور در عرصه های 

علمی و پژوهشی و فناوری اعلام کردند.

داده نما


